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ZAPISNIK VII.  SJEDNICE VIJEĆA ODSJEKA SOCIOLOGIJE 

 

7. sjednica Vijeća Odsjeka za sociologiju u akademskoj godini 2016./2017., održana 7.  ožujka 2017. 

god. u 9:30 sati, na adresi Put iza nove bolnice 10c u Vijećnici.  Elektroničkom poštom 6. ožujka  upućen 

je poziv za sjednicu sa materijalima.  

Sjednici su prisustvovali/e te glasovali/e slijedeći/e članovi/ice Odsjeka: red. prof.  u traj. zv. dr. sc. Anči 

Leburić; izv. prof. Sanja Stanić, pročelnica; izv. prof. dr. sc. Renata Relja; doc. dr. sc. Gorana 

Bandalović; doc. dr. sc. Ivanka Buzov; doc. dr. sc. Vlaho Kovačević; doc. dr. sc. Marija Lončar; doc. 

dr. sc. Zorana Šuljug Vučica; Toni  Popović, asist. 

Studentske predstavnice Larisa Hržić i Ana Ćaleta opravdale svoje odsustvo. 

Utvrđeno je postojanje kvoruma održavanja sjednice,  Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika 5. i 6. sjednice Vijeća odsjeka  

2. Projekcija nastavnih potreba Odsjeka za sociologiju 

3. Studentska problematika 

4. Razno 

Ad. 1. 

Zapisnik 5. sjednice Vijeća odsjeka u akademskoj godini 2016. /2017. jednoglasno usvojen. 

Zapisnik 6. sjednice Vijeća odsjeka u akademskoj godini 2016. /2017. usvojen jednoglasno. 

Zapisnici su objavljeni na web stranici Odsjeka u repozitoriju Sjednice odsjeka. 

 

Ad. 2. 

Cjelovita projekcija nastavnih potreba Odsjeka nije se mogla napraviti za ovu sjednicu jer na upit 

pročelnice poslan e- poštom nisu dostavili nastavna opterećenja i potrebe izv. prof. Renata Relja i doc. 

Vlaho Kovačević.  

Pročelnica podsjeća da sukladno naputcima i zaključcima sa sjednice Fakultetskog vijeća, od 1. 3. 2017., 

Upravi fakulteta treba dostaviti projekciju opterećenja nastavnika za akad god. 2016/17 i potrebna radna 

mjesta. Kriteriji su jasno istaknuti na tematskoj sjednici Fakultetskog vijeća, da se u prijedlogu nastavnih 



potreba treba voditi: preporukama iz akreditacije, nastavno opterećenje, smanjenje vanjske suradnje i 

ispunjenje norme sa konkretnim kolegijima i satnicom za nova radna mjesta. U tom smislu je otvoreno 

svima, ukoliko žele preuzeti kolegije koje izvode vanjski suradnici, to učine i dostave u projekciji 

opterećenja i nastavnih potreba.  

Raspravljalo se o normama nastavnika na Odsjeku i predmetima koje izvode vanjski suradnici.  

Dogovoreno je da se opterećenje i nastavne potrebe dostave pročelnici na e-mail. Pročelnica će 

objedinjen  dokument poslati na uvid članovima Odsjeka i poslati Prodekanici za nastavu i Dekanu. 

Zaposlenici Odsjeka dostavili su traženo do dana 13. III. te je pročelnica objedinjeno, sukladno 

dogovoru, prvo proslijedila Vijeću odsjeka te je 14. III.“Projekcija nastavnog opterećenja a.g.2017/18. 

nastavne potrebe“ poslan Upravi. Dokument je u prilogu Zapisnika kao njego integralni dio. 

Raspravljalo se o povećanju upisne kvote sa 25 na 30 studenata. Prof. Leburić ne vidi razlog da se 

poveća broj upisanih. To što dižemo kvotu utječe na kvalitetu nastave i ona vidi otežavajuće veće 

opterećenje za tih 5 studenata više. Zalaže se za mentorsku, individualiziranu nastavu. 

Pročelnica je izložila da smo prije nekoliko godina smanjili upisne kvote sa 30 na 25 studenata, da 

kontinuirano postoji interes za upis na studij, naši se studenti zapošljavaju, da nastava i nastavni 

standardi neće biti narušeni povećanjem pet studenata. Uskoro idemo ka novoj reakreditaciji, na 

diplomskom studiju je manje upisanih studenata. Odljev studenata nije zbog kvalitete studija nego 

željom studenata za studiranjem u drugim gradovima ili zapošljavanjem. Smatra da je rad nastavnika 

kvalitetan te je stoga predloženo i usvojeno na Odsjeku povećanje upisnih kvota, a prijedlog je u daljnjoj 

proceduri.  

Ad. 3. 

Pod točkom dnevnog reda studentska problematika, predstavnice studenata nisu nazočile sjednici.  

Ad. 4. 

Razno 

 Organizacija konferencije „Knjiga i društvo“ 

Pročelnica izv. prof. Sanja Stanić poslala je članovima Odsjeka e-poštom zamolbu da se predlože 

zainteresirani za rad na organizaciji konferencije „Knjiga i društvo“, krajem rujna ove godine u trajanju 

2 dana. Prethodnih godina su na organizaciji konferencije radile Ivanka Buzov, kao suradnica na 

predmetu Sociologija književnosti  i Sanja Stanić, kao pročelnica.  

Budući je kolegij Sociologija književnosti izravno povezan sa skupom, predložena je za organizaciju 

izv. prof. Renata Relja, koja je nositeljica istog kolegija. Izv. prof. Relja odbija zbog prezauzetosti. 

Također izjavljuje da Toni Popović ne može raditi na organizaciji skupa zbog obveza.  

Kako nije bilo drugih prijedloga, Odsjek neće sudjelovati u organizaciji Konferencije.   

Sjednica je zaključena u 12:30h. Zapisnik vodila tajnica Odsjeka Vesna Matijaš Rakonjac, dipl. iur.  

 

Pročelnica Odsjeka za sociologiju 

izv. prof.  dr. sc. Sanja Stanić 


